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MLADŠÍ ŽÁCI Z BRUZOVIC 

PRVNÍ V KRAJI! 

Jak jsme již psali v srpnu, naši mladší žáci vyhráli 
okresní kolo celoroční hry PLAMEN. To ale není vše. Tři 
první družstva postoupila na soutěž o pohár Krajského 
starosty. Soutěž se konala 5. září v Ostravě, v areálu 
112 v Martinově. Soutěžilo se ve dvou disciplínách: 
štafeta 4x60 metrů a požární útok. Štafeta se nám 
nepovedla tak jak umíme a umísťujeme se na 4. místě. 
Požární útok je všude královskou disciplínou a my ji s 
časem 16,3 sekund vyhráváme. Celkově se tak 
umísťujeme na 1. příčce z celého Moravskoslezského 
kraje. Zúčastnili se: Pavel Novotný, Vojtěch Kovalčík, 
Kryštof Gongol, Kryštof Karásek, Tomáš Mikmek, 
Dominika Kuboňová, Olga Novotná, Zuzana Kordeková 
a Tomáš Hrůza. 
Nyní trénujeme na Závod Požárnické Všestrannosti 
(Branný závod), který je prvním kolem Celoroční hry 
PLAMEN pro sezónu 2015/16. Snad opět dokážeme, co 
v nás je! 

Chceš taky vyhrávat a je ti 6-15 let? Přijď se podívat na 
trénink ve středu od 16:30 (sraz u hasičárny).  

Za SDH Bruzovice, Petra Helvínová 

Chceme podotknout, že hledáme sponzory.  

 

Obecní úřad informuje 

V měsíci červenci započala další etapa stavby dopravní 
a technické infrastruktury budovy seniorů. V důsledku 
nesouladu projektového a stávajícího fyzického 
výškového usazení stavby (samotná budova je oproti 

projektu o 1,3m výš než byl původní záměr), se muselo 
přistoupit k přepracování projektu a následně i 
k úpravě všech závazků a termínů týkajících se prací na 
této stavbě. I když se daří všechny tyto problémy řešit 
a to včetně nedostatku financí (ZO schválilo poskytnutí 
úvěru od ČS ve výši 1 500 000,-Kč na dofinancování 
stavby), samostatnou kapitolou je připojení budovy 
seniorů na el. soustavu. Vytváří se zcela nový projekt  
z důvodu nemožnosti napojení původně zamyšlenou 
trasou. Vše je zatím ve fázi projednávání a schvalování 
a není možné termín připojení určit.  Na výstavbu a 
realizaci okolních venkovních úprav, chodníků, 

parkoviště, příjezdové cesty a podobně se nevztahuje 
žádný dotační program, realizace a dostavba je zcela 
v režii rozpočtu obce Bruzovice a cena je nově 
stanovena na 3 300 000,- včetně DPH. 
 
Na červnovém zasedání vyčlenilo Zastupitelstvo obce 
200 000,-Kč na rekonstrukci stávajících přízemních 
prostor ZŠ a MŠ. Vyšlo tak vstříc požadavku vedení 
školy o rozšíření kapacity z důvodu navýšení počtu dětí 
v naší škole. Práce byly zahájeny začátkem prázdnin. 
Na výzvu paní ředitelky se přihlásili někteří rodiče, kteří 



pomohli při stavebních úpravách – p. Vaněk Petr a 
p.Czyž Michal.  Materiálně přispěla p. Lesniaková 

Simona a finančně Ing. Herman Tomáš. Chtěl bych jim 
všem touto cestou poděkovat. Z časových důvodů se již 
nepodařilo využít ochoty dalších rodičů, ale věřím, že 
nějaká příležitost se v budoucnu ještě naskytne. Na 
zahájení školního roku si již mohli rodiče a děti tyto 
prostory prohlédnout a začít využívat. 
Díky velmi dobré spolupráci s paní ředitelkou během 
prázdnin jsme společnými silami vytvořili prostory, 
které pomůžou škole lépe zvládat momentální nápor 
dětí a umožní tak organizačně zvládnout současné 
počty školáků. Doufám, že pocit z dobře vykonané 
práce ocení i samotné děti, pro které se toto všechno 
dělalo a i když to nebyla žádná velká akce a nebude na 
první pohled nikde vidět, dělala se za pochodu, 
s ohledem na rozpočet obce i s omezenými financemi. 
Můžeme si říct, že pocit z dobře udělané práce je na 
místě a tímto děkuji všem, kteří se podíleli na 
provedení rekonstrukce prostor ZŠ a MŠ Bruzovice. 

 

Události ve škole i mimo školu 

Školní rok nám začal a my už máme za sebou spoustu 
akcí. Nejen, že děti pomalu, ale jistě vklouzly do 
procesu učení a žákovských povinností, ale zažily 
zábavu ve znamení sportovních soutěží spolu s rodiči, 
grilování masa a opékání párků, nechyběla ani noc ve 
škole, jen nám letos počasí nepřálo a museli jsme si 
odpustit noční vycházku, poněvadž začalo pršet. Ale i 
tak nám Adaptační program vyšel a my děkujeme 
maminkám, které zase napekly spoustu dobrot! 
Nechyběla ani vycházka s panem Karbanem, takže 

noční vycházku jsme vyměnili za dopolední, ale o  to 
zajímavější. 

Poděkování je na místě i těm rodičům, kteří se během 
prázdnin zapojili do rekonstrukce nových prostor pro 
všechny děti, byť prací, peněžním darem, věcným 
darem, nebo pomocí při úklidu.  
Aby toho nebylo málo, tak ve spolupráci se 
Zahrádkářským sdružením jsme se mohli pochlubit 
našimi výrobky na podzimní výstavě ovoce, zeleniny, 
rostlin a jiných výpěstků občanů Bruzovic. 
Všechny děti, žáci i zaměstnanci školy dostali malou a 
milou pozornost od paní ing. Anny Kunčické a Antonína 
Koběluše, jako pozdrav podzimu – macešku v květináči. 
Děkujeme 
 
Ještě celá škola, tedy MŠ i ZŠ navštívila nově otevřené 
Planetárium v Ostravě - Porubě, kde byl objednán 
zábavný a zajímavý program přiměřený k věku dětí. 

29. září jel 4. ročník na Dopravní hřiště do FM, aby se 
zdokonalil v jízdě zručnosti a pravidlech silničního 
provozu a mohl reprezentovat školu v soutěži a 
navázat tak na úspěch svých spolužáků z loňského 
školního roku. 
 

 

Klub důchodců Bruzovice  
Jak jsme informovali minule, klub důchodců pořádal 
11.8. exkurzi do automobilky Hyundai. Všichni se vrátili 
nadšení, ne-li unešení celou výrobou. Po úvodním 
bezpečnostním školení se promítal krátký a poutavý 
film z  historie i současnosti výroby automobilky 
Hyundai. Poté přišla na řadu projížďka elektrickým 
vláčkem přímo v samotném srdci výroby aut, doplněna 
audio průvodcem. Pro lepší vstřebání spousty nových a 
zajímavých informací, bylo nutné se zastavit na 
společný oběd a vše prodiskutovat. 
Také již zmíněná exkurze v Marlence dopadla nad 
očekávání a všichni se olizovali nad spoustou sladkého 
potěšení. 
Dne 14.10. je plánovaná exkurze do „Slezské tvorby 
v Opavě“, výroby tradičních skleněných vánočních 
ozdob. Jelikož se pojede autobusem - je pár volných 
míst i pro zájemce z řad spoluobčanů. Hlásit se mohou 
paní Bolkové na tel: 728820525 



 

ČSZ Bruzovice 

V sobotu 5. září se konalo velké množství 
kulturních  a  sportovních akcí.  Ještě že se počasí 
umoudřilo.  Bylo těžké  se  rozhodnout kam jít. 
Bruzovičtí  zahrádkáři  se loučili s  prázdninami  u 
moštárny  jako už několik let opékáním buřtů.  
Akce začala  v  15. hodin. Postupně, podle chuti a 
také hladu, si všichni opekli své buřty nebo 
klobásky, dali si pivo, kávu nebo čaj a popovídali si  
o letních aktivitách. Sešlo se zdravé jádro, nikdo 
nespěchal a rozcházeli jsme se se začínajícím 
soumrakem. Děkuji všem a těším se na další akce.  
J.Mazlová 
 
O víkendu 19. a 20. září  bylo velmi rušno. Zahrádkáři v 
širokém okolí vystavovali a představovali   výsledky své 
práce. Ani v Bruzovicích jsme nezaháleli.  V sobotu  
dopoledne  dováželi  všichni své výpěstky a dekorační 
předměty na náš  Obecní úřad.  

V sobotu byla  VÝSTAVA VÝPĚSTKŮ A  KVĚTIN, SPOJENÁ  
S VOLBOU JABLKA ROKU  2015  A   SOUTĚŽÍ O  NEJLEPŠÍ  
ŠTRÚDL zahájena  v  15. hodin  a otevřeno bylo do  18. 
hodin. V neděli ožil úřad v 9,oo a živo v něm bylo do 
17,oo. To byl úřad zavřen a  členové výboru sčítali vaše 
hlasy. Už tradičně jsme volili  jablko a nově k tomu 
přibyla zcela anonymní soutěž  spojená s ochutnávkou. 
Všichni jsme byli nadšeni zapojením  občanů  naší 
obce. Bohatě bylo zastoupeno  ovoce, zelenina i počet 
štrúdlů. Jistě Vás všechny zajímají výsledky, tak tedy  -  
návštěvníci  v sobotu a neděli rozhodli, že jablkem roku 
2015 bude s velkou  převahou č.  9 - Bohemie  př. 
Josefa  Golky, na druhém místě bylo jablko č.  2 - 
Grahamovo   p.  Pavla Hrabce  a třetí místo obsadilo 
jablko č. 13 - pěstitelka př. Ludmila Šedivá. Výhercům  

 

 
gratulujeme. U dětí naší školy v pondělí zvítězilo jablko 
č. 14 p. Boženy  Vránové, druhé bylo jablko č. 2 - 

Grahamovo  p. Pavla Hrabce a třetí bylo jablko č. 9 - 
Bohemie př. Josefa Golky.  
Volit nejlepší štrúdl bylo velmi těžké. Ochutnávali jsme 
slané i sladké, různá těsta i zdobení. S převahou vyhrál 
štrúdl č. 6, který pekla p. Renáta Rucká, druhý byl 
výrobek  s  č. 16  př. Jany Hrabcové a na  třetím místě 
se umístily hned dva štrúdly a to s č. 1, práce př. 
Martiny Vohnoutové a  s   č. 4 př. Ludmily Šedivé. 
Rovněž gratulujeme. Děkujeme ale úplně všem 
pekařkám za všechny úžasné výtvory.  Součástí výstavy 
byla i část estetická, zastoupená velmi zdařilými 
pracemi dětí naší školy. I expozice nazvaná    „Je čas na 
čaj či na kávičku" (to ke štrúdlům) byla úžasná. Tolik  
historických doplňků, skla i porcelánu, radost pohledět. 
Děkuji všem, kdo přišli a přinesli věci na výstavu. Dámy 
byly jistě potěšeny dárečkem v podobě malé macešky, 
které  vypěstovala paní Ing. Kunčická.  
Děkujeme !  
Věřím, že i příští rok se zúčastníte a také si zasoutěžíte. 
Na viděnou.  
Jarmila   Mazlová, předsedkyně ČZS 
 
Výstavní sezóna zahrádkářů i příznivců zahrady je v 
plném proudu - konala se výstava  "ŽIVOT  NA  
ZAHRADĚ " na Černé louce v Ostravě. Své zastoupení 
tam měl i okres  Frýdek - Místek a v něm byla 
zakomponovaná část výpěstků naší obce. Výstava se 
konala od pátku 25. září do neděle 27. září. Program 
byl obohacen o mezinárodní soutěž dětí. Soutěžily děti 
z Polska, ze Slovenska a našeho kraje. Soutěž měla tři 
části - vědomostní (test), poznávací a floristickou.  
Účastnil se i náš Adam Hofer a skončil na pěkném 
třetím místě. Gratulujeme ! 
 
V období  1. -  4. října se koná na výstavišti  FLORA v  
Olomouci podzimní výstava " Hortikomplex" na téma  
"Na kole mezi zahradami". I zde  bude možnost 
obohatit sortiment své zahrady či dokoupit co 
potřebujeme. Užijte se podzimní víkendy s rodinou.  
Jarmila Mazlová,ČZS 

 

 



CYKLOVÝLET 
Dne 29.7. se 12 cyklistických  nadšenců z Bruzovic 
vydalo na výlet. Trasa začínala v místním Klubu Stodola  
a vedla přes Novou Dědinu u Frýdlantu nad Ostravicí 
dále na  Ostravici, do Malenovic , Lubna a  na Kohutku 

pod Prašivou, kde byl poslední výškový bod a také 
občerstvovací stanice pro doplnění tekutin. Pak už jen 
stačilo dostat se bezpečně zpět do Bruzovic k 
připravenému guláši a pivečku. Délka zvolené trasy 
byla 74 km, výlet byl bez defektu, bez úrazu a bez 
deště, prostě super.  
 

SK Bruzovice 
 

Finále 4. ročníku Bruzovské rakety 
 

V sobotním odpoledni 5. 9. 2015 proběhlo za 
velmi slušné divácké účasti a příjemného počasí 
vyvrcholení „4. ročníku Bruzovské rakety “.  

V prvním utkání o 3. místo se utkali borci 
Marcel Vaněk a Lukáš Martinec. Na „empajr“ se jako 
sudí posadil Jiří Trefný. V prvním setu měl viditelnou 
převahu Lukáš Martinec a odpovídal tomu i výsledek 
2:6 po první sadě. Na Marcelově výkonu se nejspíš 
podepsala nervozita z diváků, na jejichž účast ještě 
hráči „Bruzovské rakety“ nejsou příliš zvyklí. Ve druhé 
sadě se ale Marcel svým fanouškům odměnil za jejich 
mohutnou podporu. Uvolnil se, zpřesnil hru, začal více 
útočit a druhou sadu dovedl do „tajbrejku“. V této 
zkrácené hře dokonce vedl 6:5 a chyběl mu poslední 
vítězný míč k získání druhého setu. Tuto šanci však 
promarnil a nakonec v „tajbrejku“ prohrál 7:9. Vítězem 
boje o 3. příčku se tedy stal Lukáš Martinec (Bruzovice, 
kolonie nad SBF s.r.o.) v konečném poměru 2:6, 6:79. 

Na Marcela Vaňka zůstala nepopulární medaile 
bramborová. 

Do druhého utkání tentokráte o celkové 
vítězství v „Bruzovské raketě 2015“ nastoupili Petr 
Weissmann a Radim Trefný. Utkání řídili Tibor 
Michenka a Tomáš Valošek (tenisový trenér, Frýdek-
Místek). Po prvním setu, ve kterém Radim Trefný 
zvítězil 1:6 se zdálo, že bude utkání jednoznačné a 

velmi rychlé. Opak byl ale pravdou. Petr Weissmann 
nasadil ve druhé sadě velmi účinnou defenzivní taktiku 
a několikrát Radima velmi efektně přeloboval. Diváci 
byli nadšeni nečekanou dramatizací zápasu a hnali 
Petra k ještě lepšímu výkonu. Radim s každou další 
nevynucenou chybou stále více nervózněl a 
zanedlouho na Petra ztrácel 5:2. Vypadalo to, že druhý 
set Petr rychle ukončí, ale nestalo se tak. Radim se 
z ničeho nic probral z letargie, urval čtyři hry po sobě a 
ujal se vedení 5:6. Petr ale i přes velký tlak nechyboval 
a několika skvělými servisy srovnal na 6:6. V „tajbrejku“ 
už diváci doslova bouřili a dožadovali se třetí sady. Toto 
jejich přání bylo vyslyšeno, protože Petr v „tabrejku“ 
zvítězil 7:2. Ve třetím a taky rozhodujícím setu měl mít 
Petr po úspěchu ve druhé sadě morální převahu, 
nepochopitelně ale vypnul a prohrál pět „gemů“ 
v řadě. V závěru se ještě pokusil o obrat, ale dva 
uhrané „gemy“ byly vše, co v rozhodujícím setu 
předvedl. Konečný stav tedy 1:2 (1:6, 77:62, 2:6). 
Vítězem „4. ročníku Bruzovské rakety“ se tak po velmi 
napínavém souboji stal Radim Trefný a Petr 
Weissmann se musel spokojit s příčkou druhou. 

Celkově myslím, že proběhl finálový den ve 
velmi příjemné a přátelské atmosféře v duchu fair play.  

Rád bych touto cestou poděkoval všem 
tenistům, kteří se letošního ročníku „Bruzovské rakety“ 
zúčastnili.  Vaše výkony a celkový přístup ke hře,  
pomáhají ke zkvalitnění a taky zatraktivnění tohoto 
turnaje pro diváky. Odměnou za vaše výkony pak 

nejsou jen hodnotné ceny pro vítěze, ale hlavně radost 
v očích diváků. Těm, kteří se přišli na finálové 
odpoledne podívat, patří také velké poděkování. 
Věřím, že příští rok dorazíte v ještě větším počtu. Na 
závěr děkuji všem, kteří se podíleli na organizaci tohoto 
turnaje, za jejich obětavost, kterou přispěli nejen 
k propagaci  bílého sportu, ale také ke společenskému 
dění v naší obci. 
Sportu zdar! 

 
Za SK Bruzovice Radim Trefný   
 
 

 
Občasník vydala Obec  Bruzovice 


